Xinmin School Week 15 Note

05/20-05/26



本週進行二三年級英語拚字比賽,讓寶貝們展現平日學習英語的成就。

【教務處】

英語拚字比賽 鼓勵寶貝展現自信

本校擬藉由英語單字的認識與背誦,以提昇新民寶貝們對英語學習的興趣。故本校自 5 月 24 日起,陸續辦理二年級以上至六年級學生,英語拚字比賽。希望透過全校寶貝們對英語拚字的學習與發表,成就自我的學習信心。

On May 24th, we had a Spelling Bee Contest for grade two and grade three students. Next Thursday, May 31st, will be grade five and grade six students' Spelling Bee Contest. Our contestants are all superb spellers! Students build their confidence and arouse their motivation in learning English through this fun,

exciting competition.

新民107新生入學抽籤 6/1下午2時前倒數計時

本校將於 6 月 1 日下午 2 時 10 分整,進行 107 年新生入學抽籤,以提供尚未錄取特色課程名額之家長。敬請有意參加新生入學抽籤者,請務必於6 月 1 日下午 2 時前,攜帶戶口名簿及私章至教務處報名。

We will have our New Grade one students' entrance draw on June 1st, at 14:10. For parents who want to enroll our school, and like to join the draw, please bring your personal stamp and house registration card to academic affair office before 14:10.

【學務處】

106 學年度小小音樂家觀摩發表會

本校學生學習音樂才藝的風氣盛行,學校也聘請專業師資培訓學生的 興趣。為提昇學生音樂素養,讓學生有上台發表及彼此觀摩學習機會,增 加表現的體驗,深化探索孩子的志向,籌畫才藝表現的舞台,將於107年6 月8日(星期五)下午13:30,在本校4樓綜合教室,竭誠歡迎家長與同學 來參加小小音樂家活動。

Xinmin cares about students learning as well as other potential talents. We think music and art education is as important as student's academic learning. We hired a lot of professional teachers to teach in the after school music program. We would like to invite you to join our "Little Musician's Performance" on June 8^{th} , at 13:30 in the fourth floor multi-purpose room. Please join us this wonderful music feast!

畢業班新民盃籃球賽即將開始了

時光飛逝,6/7(四)上午辦理六年級畢業班新民盃籃球比賽。當新民盃開打,代表學期即將結束了:六年級 6/5(二)、6/6(三)舉行畢業考試,6/13(三)~6/15(五)舉行 3 天的畢業旅行。體驗不同的活動,讓孩子親身經歷不同經歷,才能促進各項能力的發展喔!

The 57^{th} Annual Xinmin basketball tournament will be held on June 7^{th} . Every year when it's time for Xinmin basketball tournament that means it's almost the time for their graduation. The final exam for grade six will be on June 5^{th} , and June 6^{th} . From June 13^{th} to June 15^{th} is the graduation trip for all our graduates. Although it's almost time to say good bye to our grade six students, we will still plan many memorable activities that they will never forget in their lifetime.